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Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 19-jun-23 

Vragensteller   Dhr. Veldhuis, VVD 

Agendapunt/onderwerp Definitief ontwerp Klimaatwinkelstraat 

Eenheid   Ruimtelijke Ontwikkeling 

Contactpersoon  Joke Vulkers 

Contactgegevens  j.vulkers@dalfsen.nl 

    0529 438 940 

 

1. U heeft een wadi bedacht op het Kerkplein. Klopt het dat het Kerkplein het hoogste punt is van 

het dorp? Heeft een wadi dan wel zin op deze plek? 

In het projectgebied is dit het hoogste punt. Conform het beleid hebben we eerst gekeken waar we 

aan de oppervlakte hemelwater kunnen opvangen. Het gaat hier om het dakwater van de kerk en de 

woningen aan de zuidzijde van de kerk en om water op de rijbaan. Dit water vangen we eerst op in de 

wadi zodat het water langer wordt vastgehouden in het gebied. We voldoen hiermee ook aan de 

wens om de kerk.  

Overtollig water komt in het (gescheiden) riool en wordt afgevoerd naar Bellingeweer.  

2. Wanneer verwacht u de rest van het centrumplan aan te leveren? Gaat dat ook in onderdelen of 

in een geheel? 

Het Centrumplan wordt gefaseerd uitgevoerd en de looptijd is 20 tot 25 jaar. 

3. Op dit moment zien we voor fietsenstalling eigenlijk 1 locatie, terwijl we van iedereen 

verwachten om met de fiets te komen. Is dit genoeg? Misschien kijk ik niet goed, maar ik zie niet 

veel plekken voor de fiets. 

Bij de ingang van de Prinsenstraat worden veel fietsen geparkeerd. Daarom komen daar extra 

"nietjes". In de praktijk zetten de meeste mensen hun fiets het liefst zo dicht mogelijk bij hun 

bestemming. Daarom liggen in het ontwerp de nietjes verspreid over het hele gebied. Blijkt het straks 

dat er extra fietsnietjes nodig zijn dan kunnen we die redelijk eenvoudig toevoegen op plekke die 

daarvoor geschikt zijn.  

4. Komen er voor fietsen ook elektrische oplaadpunten? 

Nee, dit is niet het beleid van de gemeente 

5. Heeft u al contact gehad met de winkeliers over de bereikbaarheid tijdens de aanleg van de 

Klimaatstraat voor zowel winkelend publiek als leveranciers? Zo niet, binnen welke termijn mogen 

we dit verwachten? 

Zodra bekend is wat de uit te voeren werkzaamheden worden ook de planning en fasering van de 

werkzaamheden vastgesteld. Rond die tijd zullen ook de aanwonenden en ondernemers op de hoogte 

worden gesteld en zal er overleg zijn over zaken als bevoorrading. Bij het uitwerken van het ontwerp 

en de werkvoorbereiding is al rekening gehouden met de bereikbaarheid tijdens de werkzaamheden. 
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6. U tekent veel groen in op het Kerkplein. Dit zijn ook locaties die afgelopen jaren zijn gebruikt 

voor succesvolle evenementen (Blauwe Bogen Dagen, Bierfestival, Nikki’s zomerfeesten). Kan dat 

straks nog wel/is daar voldoende ruimte voor? 

 

Ja, er is in het ontwerp rekening gehouden met de ruimte die de markt nodig heeft en daarmee is ook 

ruimte beschikbaar voor evenementen.   

 


